
 Bestyrelsesmøde Mølledammen.  D 27/4-2022 

 Deltagere: Michael, Chris�an og Evan. 

 Første møde e�er GF. 

 Bestyrelsen kons�tuerede sig med Chris�an som formand og Michael som kasserer, Evan som næs�ormand. 

 Økonomi. Michael har omdelt kon�ngentopkrævning for 2022. Der er pt. 2 der er i restance for 2021. 

 Egedal Gruppen – vedligeholdelse og opfølgning. 

 Chris�an taler med Frederikssund kommune – park & vej om: Skiltning �l Mølledammen med parkering 
 forbudt og om rydning langs offentlig s�. Chris�an prøver at høre �l opmaling af hvide felter ved 
 overkørslerne �l p-pladserne. 

 Michael taler med Egedal Gruppen om at få klarhed over hvornår de kommer og færdiggør hængepar� fra 
 sidste år samt a�aler plan for vedligeholdelse i år. 

 Asfalt. Vi mødes en hverdag formiddag og går en runde og ser hvad der skal laves i år. Kontakter entreprenør 
 �l at gøre det. 

 Parkering på Mølledammen.  Afventer svar fra kommunen mht. skiltning. 

 Arbejdsdag 

 Skraldespande, skraldeøer, Numre �l spande: 

 Vi skal bruge 5 x numre per husstand. Evan har indhentet �lbud prisen bliver 64 kr + moms per husstand. 

 Vi kan omdele en lille info flyer sammen med referater fra GF så alle får besked om numre �l spande. 

 Spande er lige ankommet og forventes taget i brug fra primo maj. 

 Vi kan ikke se hvordan vi kan få SMS besked om hvornår hvilken spand bliver tømt. 

 Michael kontakter Codan med hensyn �l den ny police som netop er modtaget for at få oplysning om beløb 
 på næste opkrævning 

 Fibernet – vi følger med i hvad der kommer fra TDC / kommune. Michael tjekker hvad der kom fra TDC. 

 Arbejdsdag. Carsten har taget opgaven – vi må følge op på hvilken dato i August det skal være.  Chris�an 
 hører Carsten om det. 


